

Commonly Used Phrases

This document was created for free by healthcare linguists at ULG, to help hospitals and care facilities working with communities who speak Russian with the most common COVID-19 phrases.

While every attempt has been made to provide accurate and useful translations, use of these translations is solely at your discretion.

English	Russian
We will open at _____ and close at _____. <i><Use spaces to put in a number></i>	Мы откроемся в _____ и закроемся в _____.
We will be closed for _____ <i><Use spaces to put in a number></i> weeks in response to coronavirus COVID-19 concerns.	Мы будем закрыты в течение _____ недель в связи с угрозой коронавируса COVID-19.
Due to infection control practices, only _____ <i><Use spaces to put in a number></i> people may enter with each patient.	В связи с процедурами контроля над распространением инфекции с каждым пациентом внутрь допускается только _____ человек(а).
Please put on a mask.	Просим вас надеть маску.
Please help your child put on a mask.	Помогите надеть маску ребенку.
There is a limit on this item.	Существуют ограничения по этому пункту.
You cannot buy more than _____ <i><Use spaces to put in a number></i>	Вы не можете купить более чем _____ шт.
We cannot provide more than _____ <i><Use spaces to put in a number></i>	Мы не можем предоставить более чем _____ шт.
Wash your hands before entering.	Вымойте руки перед входом.
Wash your hands for at least 20 seconds using soap & water, then dry your hands with a paper towel.	Мыть руки необходимо в течение, как минимум, 20 секунд, используя мыло и воду, а затем следует высушить руки бумажным полотенцем.
Avoid Touching your eyes, nose and mouth with unwashed hands.	Избегайте прикосновения к глазам, носу и рту невымытыми руками.
Please maintain at least 6 feet distance from other people in public gatherings.	В местах скопления людей соблюдайте дистанцию не менее 6 футов.
For more information please contact:	Для получения дополнительной информации обращайтесь:
Clean AND disinfect frequently touched surfaces daily.	Ежедневно очищайте и дезинфицируйте поверхности, к которым прикасаетесь каждый день.
Cover your mouth and nose with a tissue when you cough	При кашле прикрывайте рот и нос салфеткой.
Please call ahead before coming to the doctor's office, so we can confirm the best way to help.	Перед тем как прийти в офис врача, заранее сообщите о своем визите, чтобы мы могли наилучшим образом помочь вам.